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(57) Abstract: The invention relates to a solid pharmaceutical composition comprising a solid dispersion containing at least one
< active principle and a pharmaceutically-acceptable polymer matrix. The invention is characterised in that the pharmaceutically-

acceptable polymer matrix comprises a mixture of (i) polydextrose, in the form of a continuous polydextrose phase, in order to
e\ favour the disintegration of the composition in an aqueous medium and (ii) at least one polymer other than polydextrose, in the form
\& of a continuous phase, whereby the polydextrose is in a concentration of at least 20 wt.- % and the at least one polymer other than
polydextrose is in a concentration of at least 20 wt.- % in relation to the total weight of the pharmaceutically-acceptable polymer
matrix.
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B (57) Abrégé : La présente invention se rapporte 2 une composition pharmaceutique solide comprenant une dispersion solide com-

& prenant au moins un principe actif et une matrice polymere pharmaceutiquement acceptable, caractérisée en ce que ladite matrice

& polymeére pharmaceutiquement acceptable comprend (i) du polydextrose pour favoriser la désagrégation de la composition en milieu
aqueux, sous forme d'une phase continue de polydextrose, en mélange avec (ii) au moins un polymeére autre que du polydextrose,
sous forme d'une phase continue de ce polymere, la proportion dudit polydextrose étant d'au moins 20 % en poids et la proportion
dudit au moins un polymere autre que du polydextrose étant d'au moins 20 % en poids, par rapport au poids total de ladite matrice
polymere pharmaceutiquement acceptable.



